



BEAUTIFUL VILLAGE HOUSE

Located in the heart of the old town of the magnificent medieval village of Saillon in Valais, renowned for its fortification, towers, and beauty, nestled on the mountainside (ranked one of the most beautiful villages in Switzerland in 2015), this pleasant detached villa offers all the necessary comforts and the charm of a traditional home, a pleasant garden terrace, and a garage.

The villa is accessed through an entrance hall leading to a guest toilet, a semi-open kitchen with a dining area, a living room with a fireplace, and a lovely sunny terrace with a barbecue area.

The first floor offers three bedrooms and a bathroom with a bathtub and shower. A wine cellar, a utility room, and various storage rooms are also available in the basement.

The property is very well maintained, and the materials are of high quality. Available immediately, the villa is sold with furniture.

Potential to buy as a secondary home.

PRICE: 985'000 CHF

This document is not contractual - E&OE

BELLE MAISON DE VILLAGE

Située au cœur du vieux Bourg du magnifique village médiéval de Saillon en Valais, reconnu pour ses murailles ses tours et sa beauté, niché au flanc de la montagne (village classé plus beau village suisse en 2015) cette agréable villa individuelle possède tout le confort nécessaire et le charme d'une habitation d'antan, un agréable jardin terrasse et un garage.

On accède à la villa par un hall d'entrée qui dessert un WC visiteurs, une cuisine semi-ouverte, avec coin à manger, un salon agrémenté d'une cheminée prolongé par une jolie terrasse bien ensoleillée comprenant un espace barbecue.

Le premier étage offre 3 chambres et une salle de bain baignoire et douche. Une cave à vin, un local technique et diverses salles de rangements sont également disponibles au sous-sol.

L'ensemble est très bien entretenu, les matériaux sont de qualités. Disponible rapidement, la villa est vendue avec le mobilier.

Possibilité d'acquérir en résidence secondaire.

PRIX: 985'000 CHF

Ce document n'est pas contractuel - E&OE



Catherine Blum
+41(0)795297777

QUALITY LIVING

info@qualityliving.ch
www.qualityliving.ch